
Protokół  Nr LIII/2023 
z Sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 29 listopada 2023 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Kelier przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  LIII sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej kolejności 
Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 
15 radnych. Następnie Pan Keller poinformował, że obrady Sesji Rady Gminy 
Cewice są  transmitowane za pomocą  urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk 
w oparciu o art. 20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Podkreślił, że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na 
przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c 
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony 
osób lzycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 
swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw. RODO. 
Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu 
do sali obrad. 

W dalszej części Pan Patryk Bianga - Prezes Zarządu Pomorskiego Oddziału 
Okręgowego Polskiego Czerwonego Krzyża, na wniosek Oddziału Okręgowego 
PCK w Gdańsku, wręczył  przyznaną  przez Ministra Zdrowia odznakę  „Honorowy 
Dawca Krwi — Zasłużony dla Zdrowia Narodu" Wiesławowi Kellerowi - 
Przewodniczącemu Rady Gminy Cewice. Gratulacje i podziękowania w uznaniu 
za długoletnie oddawanie krwi złożył  również  Wójt Gminy Cewice - Jerzy 
Bańka. Odznakę  „Honorowy Dawca Krwi — Zasłużony dla Zdrowia 
Narodu" otrzymują  krwiodawcy, którzy oddali co najmniej 20 litrów krwi. 
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Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy Cewice, która 

odbyła się  w dniu 23.10.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023 

rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2024 rok, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomami 
na terenie Gminy Cewice na lata 2024-2027, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalności pożytku publicznego na 2024 rok, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
e) dyskusja, 
Ę  podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz dla kandydata na strażaka ratownika OSP, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
cl) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 
nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Cewice nr 177/20 o pow. 0,2697 ha 
położonej w miejscowości Cewice, gmina Cewice, stanowiącej własność  osób 
fizycznych, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

13. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
15. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił  uwag lub wniosków do porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad LIII Sesji Rady Gminy, radni głosowali 
w następujący sposób: 
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za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z LII sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany wszystkim radnym 
do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  do wglądu w sah obrad 
nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z LII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023 rok. 

Pan Jerzy Bańka udzie]ił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 
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Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf zapytała, czy zwiększenie dochodów o 130.148,00 zł  z tytułu 
podziału rezerwy subwencji ogólnej z budżetu państwa będzie związane 
z przeznaczeniem ich na wydatki inwestycyjne, gdyż  tak poinformował  Wójt. 

Pani M. Franciszczak - Skarbnik Gminy poinformowała, że fundusze te będą  
przeznaczone na wydatki bieżące. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2024 rok. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radny H. Rosin opuścił  obrady LIII sesji Rady Gminy Cewice. 
Stan Rady — 14 radnych. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad.6 

Pan Wiesław KeLler - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na terenie Gminy Cewice na lata 2024-2027. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalności pożytku publicznego na 2024 rok. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

Pozytywną  opinię  do niniejszego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Kubica 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

6 



Ad.8 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wzrost opłaty za śmieci segregowane 
wynosi tylko 10%. Natomiast ilość  odbieranych śmieci wzrosła o ok 30%.  

Pan Wójt przedstawił  informacje na temat funkcjonowania PSZOK w Cewicach oraz 
jakości segregacji śmieci. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.9 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz dla kandydata na strażaka ratownika OSP. 

Następnie Wójt zgłosił  autopoprawkę  do przedstawionego projektu uchwały. 
W pierwotnej wersji uchwała brzmiała: 

1. Ustala się  ekwiwalent pieniężny dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 
Pożarnej z terenu Gminy Cewice za udział  w: 
1) działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych w kwocie 28,00 zł  za każdą  

rozpoczętą  godzinę  udziału w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych; 
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2) ćwiczeniach w kwocie 10,00 zł  za każdą  rozpoczętą  godzinę  uczestnictwa 
w ćwiczeniach; 

3) szkoleniach w kwocie 18,00 zł  za każdą  rozpoczętą  godzinę  uczestnictwa 
w szkoleniach. 
2. Ustała się  ekwiwalent pieniężny dla kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Cewice, będących uczestnikami 
szkolenia podstawowego przygotowującego do bezpośredniego udziału 
w działaniach ratowniczych, w wysokości 18,00 zł  za każdą  rozpoczętą  godzinę  
uczestnictwa w szkoleniach. 

3. Traci moc uchwała Nr XLI/346/2022 Rady Gminy Cewice z dnia 
25 października 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
należnego strażakom ratownikom ochotniczych Straży Pożarnych z obszaru Gminy 
Cewice. 

4. Wykonanie uchwały powierza się  Wójtowi Gminy Cewice. 
5. Uchwała wchodzi w życie po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Pomorskiego z mocą  obowiązującą  od dnia I stycznia 2022 roku 
z wyjątkiem 2, który wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia opublikowania 
niniejszej uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego." 

Pa .mianach uchwała winna brzmieć: 
„ 1. Ustala się  ekwiwalent pieniężny dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 
Pożarnej z terenu Gminy Cewice za udział  w: 
1) działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych w kwocie 28,00 zł  za każdą  

rozpoczętą  godzinę  udziału w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych; 
2) ćwiczeniach w kwocie 20,00 zł  za każdą  rozpoczętą  godzinę.  uczestnictwa 

w ćwiczeniach; 
3) szkoleniach w kwocie 18,00 zł  za każdą  rozpoczętą  godzinę  uczestnictwa 

w szkoleniach. 
2. Ustala się  ekwiwalent pieniężny dla kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Cewice, będących uczestnikami 
szkolenia podstawowego przygotowującego do bezpośredniego udziału 
w działaniach ratowniczych, w wysokości 18,00 zł  za każdą  rozpoczętą  goclzin 
uczestnictwa w szkoleniach. 

3. Traci moc uchwała Nr XLI/346/2022 Rady Gminy Cewice z dnia 
25 października 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
należnego strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych z obszaru Gminy 
Cewice (Dz. Urz. Woj. Pom. z 2022 r. poz. 4135). 

4. Wykonanie uchwały powierza się  Wójtowi Gminy Cewice. 
5. Uchwała wchodzi w życie po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Pomorskiego z mocą  obowiązującą  od dnia 1 stycznia 2022 roku 
z wyjątkiem 2, który wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia opublikowania 
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niniejszej uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego." 

Za zmianami zgłoszonymi przez Wójta Gminy Cewice radni głosowali w następujący 
sposób: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - O. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

W dalszej części mec. Patryk Cekner udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, 
na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Wiesław Keller miał  pytania o konsekwencje finansowe w związku z tym, 
że zgodnie z zapisami w 5 uchwały ma ona obowiązywać  od dnia 01 stycznia 2022 
roku. 

Pan. P. Celmer poinformował, że nie ma to żadnych skutków finansowych dla 
budżetu gminy. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław KeJier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 
nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Cewice nr 177/20 o pow. 0,2697 ha 
położonej w miejscowości Cewice, gmina Cewice, stanowiącej własność  osób 
fizycznych. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Wójt Gminy poinformował, że organy nadzorcze nie wniosły uwag do uchwał  
z poprzedniej sesji za wyjątkiem jednej uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub ewidencji zabytków w ramach Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków. Uchwała ta, pomimo uwag nie wymaga aktualizacji. 
Stosowne uchwały zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Pomorskiego. Następnie przedstawił  blok informacyjny na poniższe tematy: 

• organizacja uroczystościl 1 listopada w Gminie Cewice, 

• sesja związana z uchwaleniem budżetu na 2024 r. zaplanowana jest na 18 
grudnia 2023r. 

• remont drogi w Unieszyńcu, 

• budowa parkingu w Cewicach, 

• spotkanie Wójta Gminy Cewice z Prezydentem RP A. Dudą  podczas XX 
Jubileuszowego Kongresu Gmin Wiejskich zorganizowanego przez Związek 
Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady odczytał  n/w opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 
Gminy Cewice: 

a) pismo nr OSD.0012.3.15.2023 z dnia 03.11.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 11 do niniejszego protokołu), 

b) pismo nr OSD.0012.2.12.2023 z dnia 24.11.2023 r. - opinie Komisji Oświaty, 
Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice (załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu). 

W dalszej części Przewodniczący Rady nawiązał  jeszcze cło tematu uchwały 
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w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i poinformował, że wzrost 
opłaty za śmieci segregowane wynosi dokładnie tylko 7%. Natomiast ilość  śmieci 
odbieranych wzrosła o 33%. 

Ad. 13 

Radny M. Grybisz poprosił  o ustawienie chociażby jednej wiaty przystankowej 
w okolicy „osady leśnej". Zasygnalizował  również  problemy dot. odśnieżania oraz 
dowozu uczniów do szkoły. 

Pan Wójt poprosił  o sformalizowanie wniosku na piśmie, aby miał  podstawę  
do wystąpienia w kwestii ustawienia wiaty przystankowej do Zarządu Dróg 
Powiatowych. W kwestii problemów z dowozem dzieci do szkół, Wójt nie miał  
żadnych informacji na ten temat od Dyrektorów Szkół. 

Radna M. Reclaf zapytała się  Wójta, czy podczas spotkania z Prezydentem RP 
poruszył  kwestię  związaną  z nielegalnym składowiskiem odpadów i pożarami 
w Kamieńcu. 

Pan Wójt poinformował, że będzie występował  do Prokuratury o uznanie Gminy 
za stronę  w postępowaniu. Wówczas Wójt będzie miał  więcej danych. Ponadto 
planuje wystosować  pismo do Wojewody Pomorskiego o refundację  usunięcia 
odpadów z Kamieńca. 

Radny Grybisz zawnioskował  o zamontowanie kamery przy składowisku odpadów 
w Kamieńcu. 

Pan Wójt poinformował, że tego rodzaju kwestie należy kierować  do Prokuratury. 

Ad. 14 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 15 

Remigiusz Grzanka- Przewodniczący Zarządu Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach 
poruszył  kwestie braku lub też  niewłaściwego odśnieżania w Siemirowicach, 
problemy związane z kontaktowaniem się  z WAM w tej sprawie. Omówił  również  
sprawę  związaną  z zabezpieczeniem terenu po byłej oczyszczalni ścieków 
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w Siemirowicach. Za co podziękował  Wójtowi Gminy Cewice. 

Pan J.  Bańka przedstawił  wyjaśnienia na temat możliwości i jakości odśnieżania przez 
Gminę  Cewice. Zaznaczył, że odśnieżanie chodników leży w gestii właścicieli posesji. 
Poruszył  kwestę  niewłaściwego parkowania mieszkańcó co utrudnia odśnieżanie. 
Poprosił  również, aby kwestie dot. niewłaściwego lub braku odśnieżania zgłaszać  
do Urzędu Gminy. 

Pan R. Grzanka oraz Pani M. Reclaf zasygnalizowali, że dużym problemem jest brak 
odśnieżonych chodników przy posesjach, w których właściciele nie zamieszkują  
w okresie zimy. 

Pan Z. Krefta zgłosił  problem odśnieżania przy polach. 

Radny M. Grybisz zaapelował, aby „skazańcy" odśnieżali. 

Radna Katarzyna Drywa zaprosiła na świąteczny kiermasz oraz imprezę  
mikołajkową  do Domu Kultury w Maszewie Lęborskim w dniu 02.12.2023r. 

Radny W Keller zaapelował  o wyrozumiałość  w kwestii odśnieżania oraz inicjatywę  
ze strony zarówno mieszkańców jak i Urzędu Gminy w tej kwestii. Zasygnalizował  
także problem połamanych, spadających gałęzi na drogi pod wpływem ciężaru 
śniegu. Poprosił  o zaangażowanie mieszkańców w usuwaniu ich, gdyż  koszty 
ponoszone przez Urząd Gminy na działania OSP w tym zakresie są  bardzo wysokie. 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LIII sesji Przewodniczący Rady Pan 
Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  obrady 
o godz. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 06.12.2023 r. 
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